
Bestyrelsesmøde i Hannedals Vejforening 13. Januar 2016 

 
Tilstede:  Jens Rahr, Stine Sørensen, Peter Borch, Jonas Christiansen (referent) 
 
Afbud: Lars Hallberg. 
 
Dagsorden: 

1) Generalforsamlings dato 2016 
2) Opfølgning 

a. Opfølgning på reparation af veje efter fjernvarmearbejde  
b. Buddinge batteri. 
c. Opfølgning Skjoldborg Alle 1: 
d. Forslag etablering af trafikregulering. 
e. Forslag ang. lukning af Skjoldborg Alle mod Søborg hovedgade. 

 
Ad 1) Generalforsamlings dato fastlagt til d. 13/4-2015 kl. 1930 på Buddinge skole. Jens undersøger om 
plads i kantinen og skaffer drikkevarer sammen med Lars. Indkaldelse uddeles senest 2 uger før. 
På indkaldelsen inkluderes en lille status ang. fjernvarmearbejdet.  
 
Ad 2)  

a) Opfølgning på reparation af veje efter fjernvarmearbejde: Jens kæmper med mange møder med 
Kamco og vil ikke acceptere aflevering af vejenes nuværende tilstand. De forsøger at springe over 
hvor gæret er lavest. Vi forholder os til aftale i henhold til mødereferat på Hannedals hjemmeside 
og at de skal aflevere vejene i minimum samme stand som de var før arbejdet (både kamco og 
vejforeningens bestyrelse har uddybende billedemateriale).  Kommunen bakker op om 
vejforeningens arbejde. 

b) Buddinge batteri: Intet nyt, vi har ikke set noget nyt i dagspressen eller i referater fra 
økonomiudvalget i Gladsaxe kommune jf. Jens. De har skruet finer plader op på bygningerne og nye 
skilte ved indgange. 

c) Opfølgning Skjoldborg Alle 1: Der går rygter bliver bygget et parcelhus?  
d) Forslag ang. etablering af trafik regulering: 2xHalve bump i vejskryds forslået, således at det er 

muligt at køre udenom, men hastigheden skal ned for enten at køre over eller udenom. Forslag 
detaljeres og sendes ud som indledende forslag med indkaldelsen til general forsamlingen. 

e) Forslag ang. lukning af Skjoldborg Alle mod Søborg hovedgade:  Vi afventer Skjoldborg alle 1, 
fjernvarme, evt. ny butik i stedet for taskeforretning  mm. 
 

 
 
 


